
Hoi Rabobank!

Ik begrijp dat jullie een bank zijn voor boeren.
 En dat jullie je als bank willen inzetten voor een ‘betere wereld’. 
Dat is geweldig nieuws! 

Hierbij heb ik een tip om die belofte waar te maken. 
Steek de miljarden euro’s die jullie nu aan de industriële 
veehouderij besteden in een schoner, duurzamer en 
diervriendelijker alternatief; ecologische landbouw met minder 
dieren. Dan zijn jullie echt een boerenbank. Boeren kunnen dan 
werken voor een eerlijke prijs. Én jullie sparen de wereld en ons 
klimaat. Ik als klant/niet-klant zou jullie daar eeuwig dankbaar 
voor zijn.

Vriendelijke groet,
Een bezorgde medebewoner


